
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 19-06-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 
  
Erwin Spekle WBO-voorzitter & WR Patrimonium 
Marielle Vos Notulist & WP Planetenwijk 
Dick van der Schaaf WP Sinnevelt 
Marcel Oud WP Sinnevelt – nieuw bestuurslid 
Inge Zuurendonk WR Indische Buurt Noord 
Paul Boom DR Spaarndam 
  
Karin Kranendonck Gebiedsverbinder Haarlem Noord 

 
1 – Opening 

Erwin opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, Marcel geeft aan dat hij een nieuw 
bestuurslid is van WP Sinnevelt. Alex, Teun en Pieter zijn niet aanwezig. 

De agenda wordt vastgesteld, Honkbal wordt als extra agendapunt toegevoegd. Erwin geeft aan dat 
hij graag voortaan op de agenda ook de eindtijd van 21.30 uur zou willen hebben. 

2 – Notulen vergadering 22-05-2024 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. Inge geeft aan dat zij een Vereniging zonder 
rechtsbevoegdheid zijn, dat staat anders vermeld in de notulen. Erwin geeft nog even aan, dat het 
Rozenhageplein betreft i.p.v. Rozehageplein.  

Actiepunten: 

Contact Bert-Jan met Karin/Guda over notaris - gesprek is goed verlopen, alle punten zijn 
besproken, uitgelegd en waar nodig aangepast.  

Gemeentespecialist vragen indien er werkgroepen zijn naast een WP – Karin had begrepen dat wij 
tijdens de WBO-vergadering eerst de speerpunten zouden benoemen waarvoor een specialist 
uitgenodigd gaat worden.  

Afgesproken wordt dat ieder WP een speerpunt vanuit zijn wijk benoemd voor de volgende 
vergadering, aan de hand daarvan kan Karin specialisten uitnodigen. 

3 – Transformatie van Wijkraad naar Wijkplatform  

Karin - geeft aan dat Noord voorop loopt bij de transitie. Iedereen heeft inmiddels een vorm van 
subsidie gehad.  

Inge - geeft aan dat er maar weinig reactie uit de buurt komt hetgeen haar teleurstelt, ze vergaderen 
wel maar verder blijft het stil. Zij vergaderen nu in Horizon, het buurthuis waaraan geen onderhoud 
gepleegd wordt, dus helemaal verpauperd. Daarnaast blijft de samenwerking met Buurts moeizaam 
gaan. Karin geeft aan dat de opdracht volledig aan Buurts is overgedragen, zij hebben wel veel te 
kort tijd gehad om een goede organisatie op te tuigen, want zijn van 7 organisaties opgegaan in een 
organisatie en moesten direct aan de slag. De gemeente heeft jaarlijks overleg over de gemaakte 
afspraken en Karin heeft elke 6 weken een tactisch overleg.  

Afgesproken wordt dat Karin hierop actie zal gaan ondernemen. 

Paul – alles gaat goed bij hun. Wel vraagt hij aan Karin hoe participatie plaatsvindt bij een private 
investeerder en wie hem controleert, hij mist een vangnet Karin geeft aan dat de gemeente een 



toetsende partij is, zodra er niet voldoende participatie heeft plaats gevonden kan de gemeente 
hierop actie ondernemen. Karin wordt zelf vaak voor Noord bevraagd, tevens kunnen bewoners hun 
mening hierover geven d.m.v. een melding te maken. Paul geeft aan dat zij bij een vergadering de 
bewoners om een raadgeving hebben gevraagd er zijn toen belangrijke punten benoemd, waarop de 
bewoners commentaar kunnen leveren, dit wordt verwerkt voordat men naar de notaris gaan. 

 

Marielle – Op 6 juni zijn de statuten formeel ondertekent door Ernst, Marielle & Alex en vorige week 
is de opheffing van de Wijkraad en aftrap van het Wijkplatform gedaan. Er waren 30 mensen 
aanwezig, inclusief Koen Radstake als Gebiedsdirecteur Noord, de communicatieadviseur, diverse 
politieke partijen en oud-bestuursleden. Het blijft jammer dat er maar weinig bewoners aanwezig 
waren ondanks alle communicatie in het krantje en op de diverse social mediakanalen. In het kort is 
aangegeven wat de wijkraad al deed aan projecten en met welke partijen samengewerkt wordt, 
waarover de aanwezigen zeer positief waren en complimenten gaven. Alle bewoners hebben begin 
juni een wijkblad gekregen met het laatste nieuws en een transitie document met alle details over 
de buurt, het bestuur, de werkgroepen en samenwerkingsverbanden. Dit heeft opgeleverd dat wij 
Stephan als nieuw bestuurslid is aangetreden en Vincent een apart project wil oppakken m.b.t. een 
mededelingenbord voor in de buurt net als de Indische Buurt Noord heeft. 

Dick – geeft aan dat zij nu formeel een Wijkplatform zijn, zij hebben er twee maanden over gedaan 
om een nieuwe zakelijke rekening te krijgen bij ABN/AMRO, maar nu is het budget binnen en 
kunnen ze verder. 

 

Erwin - geeft aan dat zij op een haar na rond zijn en straks kunnen tekenen bij de notaris, wel 
moeten zij nog een PEP verklaring afgeven. Marcel vraagt of iedereen zelf zijn statuten mag bepalen, 
Karin legt uit dat dit afhankelijk is welke rechtsvorm er gekozen wordt en daarnaast kunnen er 
gebied specifieke zaken zijn die aangepast worden. Verder is er een algemeen beleidskader, zie 
onderstaande link: Beleidsnota Wijkplatformen Haarlem 

https://haarlem.nl/sites/default/files/2023-12/Vastgesteld%20Beleidskader%20wijkplatforms.pdf 

4 – Terugblik gebiedsplan sessie gemeente 

Marielle geeft aan dat er veel aandacht werd besteed aan de probleemgebieden in Noord, zoals 
Transvaalbuurt en Delftwijk, maar dat wij toch miste dat bv de Orionzone werd genoemd, 
aangegeven was dat dit een eigen projectteam heeft. Naar het gevoel van Marielle worden er 
allemaal losse projecten opgestart, maar is er geen overkoepelende visie en controle door de 
gemeente.  

Karin geeft aan dat dit gebiedsplan en opgave 5 jaar geleden is bedacht. Waarbij aangegeven wordt 
waar het team van Noord zelf aan werken. Jasper Baas is de Projectleider van de Orionzone, 
daarnaast zal Karin zich nu ook aansluiten bij de Klankbordgroep.   

Het Novacollege wordt als voorbeeld genoemd, de architect heeft aangegeven dat alle zaken met de 
gemeente rond zijn en er eind van het jaar verkocht zal gaan worden, terwijl de gemeente niets zegt 
te hebben ontvangen en dus ook geen actie kan ondernemen. Het bevreemd Marielle dat zij niet 
proactief actie ondernemen en. Met het Nova college in gesprek gaan. Karin geeft aan dat de 
ontwikkelaar altijd zelf contact moet opnemen met de gemeente, zodra er vergunningen en 
bestemmingsplannen aangepast moeten gaan worden. 

Daarnaast wordt het Zaanenpark genoemd, groot onderhoud is ver te zoeken, jaren bezig geweest 
de paden te verbeteren, hetgeen dan maar voor de helft gebeurt omdat er geen budget meer is en 
dus ook niet begroot wordt.  Hoe en wat het zit met de onderhoudsplannen wordt vaag overgedaan. 



Karin geeft aan dat deze er echt wel zijn. De gemeente gaf het advies om meldingen te blijven 
maken, hetgeen Marielle heeft gedaan met foto’s van alle plassen.  

Afgesproken wordt dat Karin een specialist uitnodigt voor een volgende WBO-vergadering om 
hierover te praten. 

Erin geeft aan dat hij sommige aanwezigen zuur vond en te veel bleven hangen in het verleden, 
waardoor het langdradig werd. Hij heeft het bestuur geïnformeerd dat Patrimonium ook binnen de 
Transvaalbuurt hoorde, waarvan zij niet op de hoogte waren. Hij was het eens met Marielle dat de 
andere wijken oom speerpunten moeten kunnen aangeven. Zij willen graag een nieuw pad langs het 
water en oplaad punten voor elektrische boten, zodra dat aangevraagd wordt, worden ze 
uitgelachen door de gemeente, terwijl i.h.k.v. duurzaamheid en energie transitie hier ook naar 
gekeken zou kunnen worden. Karin ziet nog wel mogelijkheden hieromtrent, dus Erwin zal hierover 
separaat contact opnemen met Karin. 

Afgesproken wordt dat alle wijken een speerpunt opgeven aan Marielle en dat deze de volgende 
WBO besproken worden. 

Marielle geeft ook aan dat zij het gevoel had dat alles al in kannen en kruiken was gegoten. Karin 
geeft aan dat zij volgend jaar inderdaad eerst bij het WBO-punten komen opvragen, daarna overleg 
met de partners en bewoners gaan hebben.  

6 – Update Wijkgesprekken Gemeente (Karin) 

Karin geeft aan dat er twee gesprekken zijn geweest op 12 juni (14 mensen niet gekomen) en 17 juni 
(31 mensen niet gekomen van de 50) en dat de gemeente dit zeer teleurstellend had gevonden. Er 
was zelfs beveiliging nodig n.a.v. berichten op social media 

Elke avond begon wel met veel wantrouwen en de vraag waar het geld dan naar toe zou gaan. 
Haarlem heeft zijn begroting goed voor elkaar, dus dat zou het probleem niet hoeven te zijn. 

De gesprekken verliepen verder positief en de voor en tegenstanders konden elkaar uiteindelijk toch 
wel vinden. Op 26/6 is er nog een avond voor het Ter Kleef en 15/7 een extra sessie voor Noord. 
Afhankelijk hoeveel mensen er de 26 afhaken wordt bekeken of die van juli alleen voor Noord of ook 
voor iedereen zal worden. 

Erwin vraagt of er al wat gezegd kan worden over de enquête, maar daarvan heeft Karin nog geen 
cijfers. Marielle gaf aan dat de schuiven erg slecht werkte en de boel blokkeerde. Karin zal dit 
doorgeven. Sommige vonden het niveau te hoog. 

Daarnaast komt er ook een Burgerberaad over dit onderwerp. 

7 – Creatief Denken sessie organiseren voor het WBO? (Marielle) 

De leden geven aan hieraan geen behoefte te hebben.  

8 – Mededelingen Gemeente (Karin) 

Asfalt herstel Orionweg 8 & 9 juli - Karin zal brief hieromtrent doorsturen naar Marielle aangezien 
dit niet bekend is bij haar. Directe bewoners krijgen ook een brief. 

Orionzone Nova & Bison Bowling – Er wordt nog even doorgesproken over de ontwikkelingen bij 
het Nova College & het feit dat de Bison Bowling ook al jaren stilligt.  

Paul geeft aan dat er bij de Rietpol ook steeds andere zaken spelen, de eigenaar geeft aan het 
verkocht te hebben, waarna dan blijkt dat de nieuwe bv ook van hem is. Daarnaast was alles vervuilt 
door teer & olie en moest gesaneerd worden, maar door er bedrijven te bouwen met daarboven 
woningen gelden andere regels… 



Isolatie project van 1100 woningen met een lage WOZ-waarde. Hiervoor is een SPUK (Specifieke 
UitKering) budget beschikbaar, daarnaast is er nog een NIP (Nationaal Isolatie Plan) budget 
beschikbaar. In totaal een bedrag van 514000€, dit komt neer op een bedrag van 2900€ per huis. 
Daarnaast komt er een “Haarlems Warmte Huis” dit is een informatie loket, die deze mensen gaat 
helpen met alle subsidie aanvragen en afhandeling, daarnaast zal dit ook uitgerold gaan worden als 
informatie loket voor huizen met een hogere WOZ.  

De eerste week van september zal er een flyer komen, graag helpen promoten in de nieuwsbrieven. 

Vergroeningsproject Noord – Karin heeft extra mankracht gelregen om vergroeningsprojecten in 
Noord op te starten met bewoners. 

Afgesproken wordt dat Karin met een tekst gaat komen, welk wij kunnen vermelden in de 
nieuwsbrief. 

9 – Honkbalweek 

Paul geeft aan dat er geen reactie is gekomen op de meerdere verzoeken van Marielle om de 
plannen te ontvangen en een afspraak te maken hetgeen hem enorm bevreemd. Hij had al een tekst 
klaar voor de nieuwsbrief, toen gisteren gelukkig alsnog een brief van Wouter kwam hierover. 

Marielle geeft aan gisteren met Wouter te hebben gesproken, waaruit bleek dat hij het proces 2 jaar 
geleden zelf helemaal uitgelopen heeft, maar dit niet meer kan doen door onderbezetting en het feit 
dat het niet zijn verantwoordelijkheid is. Diegene die dit hadden moeten oppakken hebben dit niet 
gedaan, vandaar dat hij nu besloten heeft het projectplan van 2 jaar geleden te gebruiken. Dat was 
toen goed afgestemd met alle wijkraden en aangepast waar nodig.  

Zij vond het heel fijn dat er een open gesprek mogelijk was en snapt het probleem van Wouter. 

Blijft wel vreemd dat dit niet goed opgepakt wordt intern. Karin zal dit intern ook bespreken. 

Op 27 juni is er nu eindelijk een overleg gepland, waarbij Planetenwijk niet aanwezig kan zijn i.v.m. 
vakantie. 

Karin geeft aan dat er een evaluatie gehouden zal worden tezamen met de Wijkplatforms Krim, 
Sinnevelt en Planetenwijk. 

10 – Mededelingen Wijkraden/platforms 

Indische Buurt Noord (Inge): 

Buurtfeest - Op 25 augustus zal een “eind van de Zomer” bijeenkomst georganiseerd worden met 
pannenkoeken, is daar druk mee bezig. 

Spaarndam (Paul) 

Rondleiding raadsleden – Zij hebben rondleidingen gedaan met raadsleden van zowel Haarlem als 
Haarlemmerliede, hetgeen goed bevallen is. Er vindt in vergelijking met Velsen veel participatie 
plaats met Haarlem, hetgeen een compliment is voor Karin.  

Planetenwijk (Marielle): 

Kermis - Evaluatie vandaag met de kermis coördinatoren geweest, kermis is erg goed verlopen, 
laatste punten van aandacht worden volgend jaar meegenomen. Na een enquête onder de 
bewoners is besloten dat deze van 25/4 tm 5/5 gehouden zal gaan worden.  

 

 



Sinnevelt (Dick) 

Nieuwsblad – zal eind van de week naar de drukker gaan en rondgebracht gaan worden. 

Marcel – Is met name geïnteresseerd in de Orionzone.  

Patrimoniumbuurt (Erwin): 

Energie transitie - Karen is met een stuk in het Haarlems Dagblad gekomen. Erwin stuurt link door 
aan WBO leden. 

Afronding Stichting – Alles verloopt verder volgens plan, hij verwacht geen problemen meer. Karin 
geeft aan dat de notaris van 1-18/7 op vakantie is. 

11 – Rondvraag 

Inge- De bushalte bij Vondelweg 26 wordt niet schoon gemaakt, zij heeft al overal rondgevraagd 
maar wordt van het kastje naar de muur gestuurd. Karin zal dit verder navragen. Inge zal de 
mailwisseling aan haar doorsturen. 
 
Marcel – geeft aan het leuk te vinden een keer aanwezig te zijn bij de WBO-vergadering. 
 
Om 21.23 uur wordt de vergadering gesloten. 
 

Volgende WBO-vergadering is 25 september om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart 
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   - verplaatst naar 11 december! 
 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Karin Sprekers gemeente uitnodigen voor WBO bij nieuwe 

projecten 
22/05/2024 Open 

 
Allen Speerpunten per wijk opgeven t.b.v. uitnodigen 

specialisten voor WBO-vergaderingen, graag 
doorgeven aan Marielle 

19-06-2024 Open 
 

Karin Overleg met Buurts 19-06-2024 Open 
 

Karin Tekst vergroeningsproject aanleveren bij WBO leden 
ter promotie in nieuwsbrieven 

19-06-2024 Open 
 

Karin Flyer in september aanleveren m.b.t. isolatieproject 
& Haarlems Warmte Huis aanleveren bij WBO leden 
ter promotie 

19-06-2024 Open 
 

Karin Evaluatie Honkbalweek inplannen  19-06-2024 Open 



 
 


